
Mezőkovácsházán 
tudják kezelni 
a százmilliós 
fejlesztési hiányt 
MEGALKOTTA költségvetési ren-
deletét Mezőkovácsháza kép-
viselő-testülete a napokban. 
Dr. Türcsán Zsolt polgármester 
elmondta, működési hiány 
nincs, viszont egy korábbról 
megörökölt, 100 milliós fejlesz-
tési hiányuk van, ám ezt tudják 
kezelni. 

• Az elektromosáram-
termelés napelemes 
kiváltására szintén 
pályáznak. 

Simonka György országgyű-
lési képviselő is jelen volt az ülé-
sen, ahol támogató segítségéről 
biztosította a városvezetést. 

A polgármestertől meg-
tudtuk, döntés született arról, 
hogy egyik óvodai telephelyet 
se zárják be. A fejlesztéseiket 
szeretnék a továbbiakban is 
megvalósítani, minden pályáza-
ti lehetőséget kiaknázni. 

- Elsőbbséget élvezhetnek 
azok a lehetőségek, amelyek 
magas támogatási arányt kép-
viselnek, vagy rövid időn belül 
megtérülő beruházások megva-
lósítását segítik, ezáltal akár fo-
lyamatos működési kiadásokat 
is csökkenthetnek - mondta dr. 
Turcsán Zsolt, hozzátéve: foly-
tatni kívánják a fűtéskorszerű-
sítéseket. • CS. I. 


